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Statutární město Brno
MČ Brno-Bosonohy

Bosonožské nám. 1, 642 00 Brno
tel.č.: 547 422 711 | e-mail: podatelna@bosonohy.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva městské části
konané dne 25. 10. 2023 v sále zastupitelstva od 17:00 hod.

Originál zápisu je k nahlédnutí na úřadu městské části.

Doba jednání: 17:00-18:05
Přítomno: Martin Černý, Ing. arch. Arnošt Čoupek, Mgr. Klára Jirkovská, Mgr. Petr

Juráček, Ing. Karel Kaláb, Ivan Nečas, Martin Rozmarin, Mgr. Ivona Špačková,
Ing. Alena Vališová, Jiří Výplach, Ing. Alois Mitrenga, Ing. Pavel Kilian

Omluveni: Miloslav Dočekal, Miroslav Meloun, Markéta Langerová Blaháková
Neomluveni:
Předsedající: Martin Černý
Zapisovatel*: Mgr. Kateřina Nivnická, DiS.
Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Kilian, Jiří Výplach

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městské části určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Organizační náležitosti

Na začátku zasedání zastupitelstva přítomno 12 členů ZMČ Brno-Bosonohy.

Omluveni Miloslav Dočekal, Miroslav Meloun, Markéta Langerová Blaháková.

Předsedající přivítal přítomné na jednání zastupitelstva. 

Žádné námitky k zápisu ze zasedání zastupitelstva ze dne 7.9.2023.

Jako zapisovatelka navržena referentka Mgr. Kateřina Nivnická. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje jako zapisovatelku Mgr. Kateřinu Nivnickou.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8 bylo schváleno.

Z řad členů zastupitelstva byl jako ověřovatel zápisu ze zasedání navržen zastupitel Jiří Výplach.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje  ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva pana
Jiřího Výplacha. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 2/8 bylo schváleno.

Z řad členů zastupitelstva byl jako ověřovatel zápisu ze zasedání navržen zastupitel Ing. Pavel Kilian. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městské  části  Brno-Bosonohy  schvaluje  ověřovatele  zápisu  z  jednání  zastupitelstva
Ing. Pavla Kiliana.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8 bylo schváleno.

Výzva od starosty,  zda někdo navrhuje  doplnění  programu zasedání  zastupitelstva.  Nikdo ze  zastupitelů
nenavrhuje doplnění programu. Přistoupeno ke schválení navrženého programu zasedání. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje program 8. zasedání zastupitelstva městské části
Brno-Bosonohy: 

Účelová dotace – Fotbalový klub SK Bosonohy1.
Rozpočtové opatření č. 23/2023 v rozpočtu MČ Brno-Bosonohy na rok 20232.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8 bylo schváleno.

Přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů navrženého programu. 

2. Účelová dotace – Fotbalový klub SK Bosonohy

FK Bosonohy plánuje podat žádost o dotaci v rámci výzvy 11/2023 Národní sportovní agentury, dotačního
investičního programu č. 162 52 Regionální sportovní infrastruktura 2020-2025 na výstavbu a technického
zhodnocení sportovních zařízení místního významu.

Projekt musí splňovat minimální počet bodového hodnocení, přičemž jedním z kritérií je i finanční spoluúčast
obce. MČ Brno-Bosonohy, tedy poskytne schválenou částku, a to za předpokladu úspěšné žádosti o dotaci.

Předmětem projektu je realizace tribuny a sportovní atletické dráhy s doskočištěm. Uvedený projekt má již
vydané platné stavební povolení.

Termín podání žádosti o dotaci je nejpozději do 31.10.2023.

RMČ doporučila zastupitelstvu schválit poskytnutí dotace na své 24. schůzi konané dne 18.10.2023.

Celková cena dle rozpočtu je 4 090 000 Kč vč. DPH.

Starosta  v  souvislosti  s  tímto bodem zasedání  představil  v  prezentaci  studii  firmy Čtyřstěn na Komunál
Bosonohy.

 

Diskuze:
Ing. arch. Arnošt Čoupek Upozornění, že doskočiště a dráha není ve studii.
Martin Černý Dotace bude na rozšíření sportovních aktivit v Bosonohách.
Ing. Alois Mitrenga Mělo by zaznít od fotbalistů, zda uvažují o převodu parkoviště.
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Mgr. Klára Jirkovská Dráhu by mohly využívat děti ze ZŠ a žáci SOU.
Mgr. Petr Juráček Připojuje se k Ing. Mitrengovi a chce vědět, zda je nějaký posun v jednání

s fotbalisty ohledně parkoviště.
Martin Černý Plán je takový, že se do konce roku sejdeme. Jako první krok bude muset

být znalecký posudek, protože nikdo neví jakou má to parkoviště hodnotu.
Ing. Alois Mitrenga, Mgr. Petr
Juráček, Ing. arch.

Diskuze na téma majetkových vztahů mezi SK, FK a tenisty.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části  Brno-Bosonohy schvaluje  poskytnutí  účelové dotace pro Fotbalový klub
SK Bosonohy, z.s., se sídlem Hoštická 417/2, Brno-Bosonohy, IČO 26596130, a to ve výši 100 000 Kč jako
finanční spoluúčast na investiční projekt „Tribuna + dráha pro skok daleký“ v případě úspěšné žádosti
o dotaci Národní sportovní agentury v rámci výzvy 11/2023 programu č. 162 52, Regionální sportovní
infrastruktura 2020 – 2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8 bylo schváleno.

3. Rozpočtové opatření č. 23/2023 v rozpočtu MČ Brno-Bosonohy na rok 2023

Rozpočtové opatření dle § 16, odst. 3) písm. b) zákona č.  250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů, v platném znění.

Na základě usnesení ZMČ Brno-Bosonohy č. 19/1 ze dne 16.11.2022 byla na radu městské části delegována
pravomoc schvalovat  rozpočtová opatření,  která jsou použitím nových,  rozpočtem nepředvídaných příjmů
k úhradě nových, rozpočtem nezajištěných výdajů, a to do výše 250 000 Kč s výjimkou závazných ukazatelů.

Rada městské části doporučila ZMČ schválit navržené rozpočtové opatření na své 24. schůzi konané dne
18.10.2023.

Obsahem rozpočtového opatření je navýšení výdajů na pořízení techniky na zimní údržbu.

MČ Brno-Bosonohy pro zimní údržbu, týkající  se úklidu chodníků a komunikací,  bude postupovat formou
vzájemné kooperace mezi vlastními zaměstnanci a externí firmou.

Vlastní zaměstnanci údržby obslouží chodníky a předem vytypovanou část komunikací – například komunikaci
U Smyčky.

Externí firma na základě poptaných firem bude realizovat údržbu komunikací, a to formou odklízení sněhu +
posyp. Vše bude řešeno formou jednorázových objednávek, bez nutnosti úhrady pohotovostního paušálu.

Celková délka udržovaných komunikací mimo trasu MHD: 7 100 m.

Celkový počet délky chodníků: 16 300 m2

Tímto rozpočtovým opatřením se zvýší objem výdajů rozpočtu a objem financování.

 

Diskuze:
Ing. Alois Mitrenga Tato  technika  není  maximální ,  a le  vzhledem  k  f inančním

prostředků městské části bylo vybráno maximálně možné. Není to ideál, ale
doporučuje schválení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2023 v rozpočtu městské
části  Brno-Bosonohy na rok 2023 v objemu + 280 000 Kč na straně kapitálových výdajů v § 3639 -
komunální služby a územní rozvoj a zvýšení financování v objemu + 280 000 Kč v položce 8115 - změna
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stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech.

ukládá finančnímu oddělení zapracovat schválené rozpočtové opatření do rozpočtu MČ Brno-Bosonohy
na rok 2023 a zveřejnit v souladu s ustanovením zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/8 bylo schváleno.

Prostor pro dotazy a sdělení: 

 

1. Starosta sdělil, že na příštím zasedání bude občanům dán prostor pro dotazy již na začátku jednání a ne až
na konci. 

2. Starosta informoval o tom, že ohledně obchvatu není ani studie. 

3.  Starosta  informoval  o  tom,  že  dne  7.112023  proběhne  schůzka  s  hejtmanem  Jihomoravského  kraje
Mgr. Janem Grolichem ve věci dopravní situace  za účasti zástupců z Bosonoh, Říčan a Troubska. 

4. Starosta informoval, že probíhají intenzivní jednání ohledně vysokorychlostní tratě. 

5. Starosta informoval, že dne 10.11.2023 proběhnu na KAMu jednání se ŽS a odborem dopravy. 

6. Místostarosta informoval, že dne 11.11.2023 proběhne výsadba pod poldrem. 

7. Mgr. Petr Juráček sdělil, že s komisí pro životní prostředí  chystají návrh na změnu směrnice města Brna
ohledně pálení. 

9. Dotaz zastupitele Jiřího Výplacha: Dokdy mohou zastupitelé podávat příspěvky do návrhu rozpočtu na příští
rok? Starosta zašle tuto informaci zastupitelům na e-maily. 

Zasedání ukončeno v 18:05 hod. 

Ověřovatelé: Ing. Pavel Kilian   ............................................................
 

Jiří Výplach   ............................................................
 
Starosta Martin Černý   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 27. 10. 2023


